
FEEL LIKE A CHANGE?
�Secondments at the 
Nova Scotia Teachers Union

The Nova Scotia Teachers Union is updating its resource file of active members 
interested in short-term secondment to NSTU staff.

Seconded staff supplement the work of permanent Union staff, and increase 
staff available when the demand exceeds the capacity of the organization.

Individuals may be seconded to provide a service or program over a period 
of weeks, to serve as a resource person or liaison with a Union committee 
or group or to initiate and/or implement a specific program, project or task.

Secondments may be in member services, professional services, public 
relations, public affairs or organizational support.

Active members interested in being listed in the resource file are requested 
to print and fill out an application form available on-line by:

• ENTERING THE NSTU WEBSITE

• SELECT “STAFF”

• �SELECTING “SECONDMENTS” FROM THE MENU ON THE LEFT-HAND
SIDE

Information forms will be retained in the resource file for a period of 
one year.

September 2024

ENVIE DE CHANGEMENT?
�Possibilités de détachement 
au Nova Scotia Teachers Union

Le Nova Scotia Teachers Union effectue actuellement la mise à jour du registre 
ressource des membres actifs intéressés à un détachement à court terme au sein 
du personnel du syndicat. 

Le personnel détaché appuie le travail des employés permanents du syndicat et 
augmente le nombre d’employés à la disposition du syndicat lorsque la demande 
excède la capacité de l’organisation. 

Les personnes peuvent être détachées pour fournir un service ou un programme 
particulier pendant quelques semaines; pour agir à titre de personne-ressource 
ou d’agent de liaison auprès d’un comité ou d’un groupe syndical ou pour 
entreprendre ou exécuter un programme, une tâche ou un projet particulier. 

Les détachements peuvent être dans les divisions des services aux membres, des 
services professionnels, des relations publiques; des affaires publiques ou du 
soutien organisationnel. 

Les membres actifs qui souhaitent figurer dans le registre ressource doivent 
imprimer et remplir le formulaire de demande en ligne, de la manière suivante : 

• ALLEZ SUR LE SITE DU NSTU

• SÉLECTIONNEZ « STAFF »

• SÉLECTIONNEZ « SECONDMENTS » DANS LE MENU À GAUCHE

Les formulaires de renseignement seront conservés dans le registre ressource 
pour une durée d’un an. 

septembre 2024

https://nstu.blob.core.windows.net/nstuwebsite/data/Eng%20Application%202016-Secondment.pdf



